
 
 

Въпроси до съдия Иван Илиев Йорданов, съдия  в Районен съд Крумовград, 

кандидат за административен ръководител на АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД КЪРДЖАЛИ 

с дата на избор от Съдийска колегия на Висш съдебен съвет - 25.04.2017 г. 

 

1. Необходимо ли е според Вас преструктуриране на съдебната карта на 

административното правораздаване и в каква насока?  

 

2. Кои са личните качества, които правят един кандидат подходящ да заеме 

длъжността председател на Върховния административен съд? 

 

3.  Според Вас следва ли кандидатите за председател на Върховния административен 

съд да са изразявали и защитавали позиции по актуални теми и проблеми на 

съдебната власт и в частност на административното правораздаване?  

 

4. Следва ли, според Вас, подходящият кандидат за председател на Върховния 

административен съд да е административен съдия и/или съдия от ВАС? 

 


